
Oświadczenie złożone 

przez senatora Jana Marię Jackowskiego 

na 37. posiedzeniu Senatu 

w dniu 16 lutego 2022 r. 

Oświadczenie skierowane do prezesa zarządu Polskich Linii Kolejowych SA Ireneusza Merchla oraz do 

prezesa zarządu Polskich Kolei Państwowych SA Krzysztofa Mamińskiego 

Minęły 3 lata, od kiedy złożyłem pierwsze oświadczenie (interpelację) dotyczące zagospodarowania placu 

postojowego przed dworcem kolejowym w Ciechanowie. W tym czasie władze miasta zagospodarowały te-

ren należący do gminy, budując miejsca parkingowe i zatoki autobusowe. Teraz, po zawarciu porozumienia 

z PKP SA i przejęciu terenu, miasto buduje parking na kilkadziesiąt aut.  

Niestety pozostaje duża część placu postojowego przed dworcem, będącego we władaniu PKP SA, która 

to część w żaden sposób nie jest przygotowana do parkowania aut. Samochody mieszkańców Ciechanowa, 

zmuszonych parkować przed podróżą koleją, toną w błocie, często do tego stopnia, że potrzebna jest pomoc 

przy wyciągnięciu auta. A to wszystko o metr od wyasfaltowanej przez miasto nawierzchni. Ta sytuacja bar-

dzo bulwersuje mieszkańców Ciechanowa i innych podróżnych, ludzie odbierają tę sytuację jako lekceważe-

nie potrzeb podróżnych.  

Proszę o rzetelną odpowiedź w tej sprawie z określeniem terminu zagospodarowania opisanego terenu. 
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